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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 
ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHOČESKÉ UNIVERZITY 

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 19.10. 2015 

Přítomní členové (bez titulů): 
F. Dolák, O. Doskočil, M. Hrušková, J. Král, V. Kučera, L. Martinek, D. Nováková, A. Polanová, 
R. Švestková 

   
Nepřítomní členové (bez titulů): 
K. Albert, E. Fintová, Z. Fürst, P. Zimmelová 

 
Hosté (bez titulů): 
V. Tóthová (děkanka), I. Chloubová (proděkanka), D. Prouza (proděkan), M. Šíp (proděkan),  
J. Bednář (tajemník), R. Prokešová 
 
Předseda Akademického senátu ZSF JU zahájil zasedání a konstatoval, že senát je 
usnášeníschopný (senát je v počtu 9 členů). Vyhotovením zápisu byla pověřena senátorka M. 
Hrušková.  

Hlasování o zapisovatelce: PRO: 8, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 1 

Předseda Akademického senátu ZSF JU navrhl skrutátory senátorku R. Švestkovou a senátora 
J. Krále. 

Hlasování o skrutátorech:  PRO: 8, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 1 

 
Program zasedání: 
1.  Žádost o prodloužení doby platnosti akreditace habilitačního řízení v oboru Rehabilitace   
2.  Statut Zdravotně sociální fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích   
3.  Různé 
   
Hlasování o programu:  PRO: 9, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0 

Program byl schválen v předložené podobě. 

 

1. Žádost o prodloužení doby platnosti akreditace habilitačního řízení v oboru Rehabilitace   

Děkanka fakulty V. Tóthová představila předložený materiál, který navazuje na doktorský 
studijní program Rehabilitace a končící program Specializace ve zdravotnictví.  
 
Rozprava: Nikdo z přítomných se k tomuto bodu nevyjádřil. 
 
Hlasování o Žádosti o prodloužení doby platnosti akreditace habilitačního řízení v oboru 
Rehabilitace: PRO: 9, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0 

Akademický senát ZSF JU schválil Žádost o prodloužení doby platnosti akreditace 
habilitačního řízení v oboru Rehabilitace.          
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2. Statut Zdravotně sociální fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích   
Proděkan Prouza představil změny, které zaznamenává předkládaná verze Statutu ZSF JU. 
Upozornil, že reflektují především schválenou restrukturalizaci ZSF JU a následnou změnu 
organizační struktury. Dále přednesl další změny, které přinesla revize Statutu ZSF JU, při níž 
byla upřesněna některá ustanovení tak, aby odpovídala současné činnosti a potřebám ZSF 
JU.  
 
Rozprava: 
dotaz senátora Doláka: Budou se v souvislosti se změnami Statutu ZSF JU měnit smlouvy 
s klinickými pracovišti? 
odpověď proděkana Prouzy: V tento okamžik to není úplně nutné, do budoucna bude tato 
skutečnost reflektována.  
 
Hlasování o Statutu Zdravotně sociální fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích: 
PRO: 9, PROTI: 0, ZDRŽELI SE: 0  
 
Akademický senát ZSF JU schválil Statut Zdravotně sociální fakulty Jihočeské univerzity v 
Českých Budějovicích.  
 
3. Různé  
senátor Kučera: Obrátili se na mne studenti a studentky s dotazem, zda by bylo možné mít 
na ZSF JU klavír. 
odpověď proděkana Prouzy: V současné době není na ZSF JU k dispozici prostor, kde by bylo 
možné umístit klavír tak, aby hra nevyrušovala studium a práci zaměstnanců ZSF JU. 
senátor Doskočil k tomuto: Na koleji K5 je dle mých informací místnost s klavírem, kde lze 
cvičit.  
 
senátorka Hrušková: Je možné opravit zobrazování web stránek ZSF JU pro mobilní telefony? 
odpověď proděkana Prouzy: Nyní pracujeme na aktualizaci web stránek ZSF JU a při té 
příležitosti bude správné zobrazování stránek pro mobilní telefony zohledněno.  
Proděkan Prouza dále v této souvislosti vyzval k zasílání připomínek k současné verzi web 
stránek ZSF JU, a to do 2. listopadu 2015 na jeho emailovou adresu. 
 
Předseda Dolák poděkoval přítomným za účast na zasedání AS ZSF JU a zasedání ukončil. 
 
Příští zasedání AS ZSF JU je na žádost paní děkanky Tóthové plánováno na 23.11. 2015 od 
16:00. 
 
 
 
V Českých Budějovicích dne 19.10. 2015 
 
Zapsala: Martina Hrušková                            Kontroloval: František Dolák  


